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TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer: 

Odd Henriksen, Kjell Sverre Jakobsen, Lise Bikset, Siv Anita Johnsen Brekke, Kjell Eilertsen, Kristin 
Setså, Jørn Stene, Arne B. Vaag. 
 

Varamedlemmer: 
Bjørn Inge Gabrielsen. 

 
Andre: 

Rådmann, kommunalsjefer, daglig leder Fauna, formannskapssekretær, presse. 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 24.01.11 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Odd Henriksen 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr             den 
Hovedutskrift sendes: 
Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 
Salten Kommunerevisjon 
Bibliotekene 
Lokal presse 
Politiske partier 
Gruppeledere 
 
Utskrift er foretatt den  24.01.11  
 

MERKNADER: 
 
Orientering ang. Elkem v/Arve Ulriksen. 
 
Brev fra nav datert 19. januar 2011 ang. varsel om reduksjoner i nivået på arbeidsmarkedstiltak i 
Nordland for 2011, ble utdelt i møtet. 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 



Merknader til dagsorden: 
• Jørn Stene (FL): 

1. Skulle ha en samtale med ordfører, men han var på reise. Hvorfor er ikke varaordfører 
til stede når ordfører er borte? 

2. Billighetserstatning. Fylkesmannen har ikke laget felles retningslinjer. Ordfører har 
tidligere svart at han vil ta opp saken. Etterlyser saken. 

• Kjell Eilertsen (FL): Etterlyser sak ang. Siso Vekst. 
• Kjell Sverre Jakobsen (FRP): Før at varaordfører skal være tilstede, må han vite at 

ordfører er borte. 
 
Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål: 
Jørn Stene: 

Pkt. 1. Ordfører svarte. Varaordfører har ikke skyld i dette. Ordfører var borte en enkeltdag. 
Pkt. 2. Ordfører svarte. Ordfører vil spørre kommunestyre hva vi skal gjøre; lage egne 
retningslinjer eller vente på Fylkesmannen. 
Kjell Eilertsen: 

Ordfører svarte. Sak ang. Siso Vekst er under utredning. 
 
 
Saksliste 
Sak nr.: Sakstittel: 

001/11 GODKJENNING AV MØTEBOK 

002/11 REFERATSAKER I PERIODEN 

003/11 OMSORGSBOLIGER FOR FUNKSJONSHEMMEDE - TORGGT. 16 

004/11 PROSJEKT BLÅSKJELLVEIEN 

005/11 DELFINANSIERING AV ET 3 ÅRIG PROSJEKT - SATSING PÅ 
PROFILERING, BESØKSNÆRING OG VERTSKAP I FAUSKE 

006/11 SØKNAD OM KOMMUNAL INVESTERING I 
SNØPRODUKSJONSANLEGG I KLUNGSETMARKA FRITIDSPARK 

007/11 NY BEHANDLING AV BETALINGSSATSER FOR KOMMUNALE 
BARNEHAGER GJELDENDE FRA 15/8- 2011 

008/11 FORELDRESTØTTEKOORDINATOR 100 % PROSJEKTSTILLING 

009/11 FRIDAHLS MØBELHUS AS/MØBELRINGEN - SØKNAD OM KJØP AV 
KOMMUNAL TOMT I SJØGATA - KLAGE PÅ VEDTAK 

010/11 SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2010 
 
 
 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/454      
 Arkiv sakID.:   11/151  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    001/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
 
Vedlegg: Møtebok nr. 8/2010 
 
Sammendrag: 
 
Se vedlagte møtebok. 
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 8/2010 godkjennes. 

 
 
FOR-001/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/453      
 Arkiv sakID.:   11/150  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    002/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
REFERATSAKER I PERIODEN 
  
 
Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 10/11203 I 10/2732 16.12.2010 ASVL - 
Arbeidsgiverforening for 
Vekstbedriftene 

VARSLEDE NEDSKJÆRINGER I 
ARBEIDSMARKEDSTILTAK 
RAMMER YRKESHEMMEDE 

 11/231 I 11/79 05.01.2011 Utmarkskommunenes 
Sammenslutning 

LOKAL FORVALTNING AV 
MOTORFERDSEL I UTMARK - 
SPØRSMÅL OM FORTSATT 
EVALUERING AV FORSØKET 

 10/11123 I 10/2714 06.12.2010 Kommunal- og 
regionaldepartementet 

FORSKRIFT OM VEDTEKT TIL 
FORSØK MED NEDSATT 
STEMMERETTSALDER TIL 16 
ÅR VED 
KOMMUNESTYREVALGET I 
2011 - HØRING 

 11/233 I 11/80 07.01.2011 administrasjons- og 
kirkedepartementet 
Fornyings- 

SAMETINGSVALGET - 
ENDRINGER I FORSKRIFT OM 
VALG TIL SAMETINGET - 
HØRING 

 
 
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
FOR-002/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/408      
      Arkiv sakID.:   11/139  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    003/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
 
OMSORGSBOLIGER FOR FUNKSJONSHEMMEDE - TORGGT. 16 
   
 
Vedlegg: 1. Sluttrapport fra ISBBL datert november 2009 

2. Plantegninger Torggt 16 
3. Kopi av saksframlegg sak drift 67/09 

 
Sammendrag: 
 
Saken var ferdig utredet og prosjektet var forutsatt gjennomført innenfor samarbeidsavtalen 
mellom ISBBL g Fauske kommune. 
 
Før behandlingen i 2009 ble det avklart at husbankens regler for å kunne delta i finansieringen 
av et slikt prosjekt med tilskott var endret. Å realisere prosjektet i samarbeid med ISBBL etter 
samme mønster som tidligere omsorgsboligprosjekter, ville ført til at det ikke ville bli gitt 
tilskudd. 
 
Som hovedregel må prosjektet realiseres i kommunal regi. Det er gjort forsøkt på å finne 
løsninger som kunne ført til at tidligere samarbeidsmodell kunne benyttes, men dette har ikke 
lykes. 
 
Prosjektet må derfor realiseres i kommunal regi. 
 
Det pågår arbeid med å oppdatere prosjektet mht kostnader og finansieringsplan. 
 
Dette vil være klart til formannskapets møte og endelig innstilling vil da bli framlagt. 
 
INNSTILLING : 

 
* 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 
 
Det vises til vedliggende notat inneholdende: 

- Oversikt over innhold i prosjektet 
- Finansiering. 
 



Det er nå foretatt en ny gjennomgang av prosjektet og totalkostnaden opprettholdes som 
tidligere med 25 mill kr.  I kostnadsoverslaget inngår også riving av eksisterende bygg. Ut fra 
at prosjektet nå forutsettes gjennomført i kommunens regi vil det bli gitt mva-kompensasjon 
og finansieringsplanen endres i hht dette.  
 
Finansieringen vil nå bli: 
 
Rente- og avdragsfitt lån Fauske kommune (budsj 2010/2011) 5,0 mill kr 
Lån Husbanken 11,0 mill kr 
Tilskudd fra Husbanken  (8 boenheter) 2,4 mill kr 
Innskudd totalt 1,6 mill kr 
     Innskudd beboere (8 à kr 178.000,-)  
     Innskudd kommunal avlastningsleilighet                            (1 à kr 178.000,-) 

Mva kompensasjon 5,0 mill kr 

Sum 25,0 mill kr 
 
 
For beboerne vil dette innebære en netto husleie tilsvarende ca kr. 5200,- pr mnd. 
 
Rådmannen anbefaler at prosjektet med tilhørende finansieringsplan godkjennes og at det 
iverksettes så snart som praktisk mulig. 
 
 
 
NY INNSTILLING: 
 

Kommunestyret godkjenner prosjekt omsorgsboliger i Torggt. med en total 
kostnadsramme på kr 25,0 mill. kr. 
 
Framlagt finansieringsplan godkjennes også. 

 
 
FOR-003/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Ordfører ba formannskapet vurdere hans habilitet.  
Ordfører ble enstemmig erklært inhabil etter forvaltningslovens § 6.2. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret godkjenner prosjekt omsorgsboliger i Torggt. med en total 
kostnadsramme på kr 25,0 mill. kr. 
 
Framlagt finansieringsplan godkjennes også. 

 
 
 



Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/409      
      Arkiv sakID.:   11/140  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    004/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
PROSJEKT BLÅSKJELLVEIEN 
   
 
Vedlegg: 1. Plan- og fasadetegninger 

2. Tilsagn fra husbanken om tilskudd 
 
Sammendrag: 
 
Eksisterende bebyggelse i Blåskjellveien skal saneres og erstattes med nye boliger tilpasset 
brukergruppen vanskeligstilte på boligmarkedet. Prioriterte brukere vil være bostedsløse med 
rusproblemer. 
 
Prosjektet inngår i boligsosial handlingsplan. 
 
Det er gjennomført informasjonsmøte med naboer. 
 
Prosjektet vil inneholde 6 boenheter på ca 40m2 boareal. I tillegg er det innarbeidet  arealer for å 
kunne etablere nødvendig oppfølging/tilsyn. Denne enheten lokaliseres i tilknytning til 
boenhetene. 
 
Fremdriftsplan tilsier at anbudskonkurranse avholdes i perioden primo februar/medio april. 
Byggestart skal dermed kunne skje senest  tidlig i mai.  Med normal byggetid skal boenhetene 
kunne tas ibruk sen høst. Konkurransen vil bli gjennomført som totalentreprise. Det vil i 
konkurransegrunnlaget bli åpnet for tilbud på tilsvarende løsninger og materialvalg. 
 
Basert på SSB`s kostnadsindeks for boliger (i Nordland) er prosjektet nå kostnadsberegnet til ca. 
7,05 mill kr. Foreløpig er det i kommunens budsjetter finansiert 4 mill kr. I tillegg har husbanken 
gitt tilsagn om tilskudd med 1,23 mill kr. 
 
Det gjenstår da å finansiere 1,82 mill kr. 
 
Rådmannen forutsetter at det søkes husbanken om ytterligere tilskudd i og med at antall 
boenheter er økt. For å unngå forsinkelser i prosjektet, anbefaler rådmannen at restbeløpet 
foreløpig finansieres ved at bevilgningen til prosjektet i Tareveien overføres prosjektet i 
Blåskjellveien. Rådmannen vil komme tilbake til refinansiering av prosjektet i Tareveien når 
dette prosjektet framlegges for godkjenning. 
 
INNSTILLING : 

 



Prosjekt boliger i Blåskjellveien til vanskeligstilte grupper godkjennes. 
 
Prosjektets kostnadsramme fastsettes til  7,05 mill kr. 
 
Prosjektet finansieres slik: 
- Bevilgning  i 2010 og 2011 til prosjekt Blåskjellveien:  4,0   mill kr 
- Overføring bevilgning 2011 fra prosjekt Tareveien        1,82 mill kr 
- Tilskudd husbanken                                                        1,23 mill kr 

 
 
FOR-004/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Prosjekt boliger i Blåskjellveien til vanskeligstilte grupper godkjennes. 
 
Prosjektets kostnadsramme fastsettes til  7,05 mill kr. 
 
Prosjektet finansieres slik: 
- Bevilgning  i 2010 og 2011 til prosjekt Blåskjellveien:  4,0   mill kr 
- Overføring bevilgning 2011 fra prosjekt Tareveien        1,82 mill kr 
- Tilskudd husbanken                                                        1,23 mill kr 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/365      
      Arkiv sakID.:   11/121  Saksbehandler:  Kristian Amundsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    005/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
DELFINANSIERING AV ET 3 ÅRIG PROSJEKT - SATSING PÅ PROFILERING, 
BESØKSNÆRING OG VERTSKAP I FAUSKE 
   
 
Vedlegg: Prosjektbeskrivelse 

Oversikt næringsfondet 
 
Sammendrag: 
 
3 –årig prosjektstilling 
 
I henhold til vedtatt strategiplan for Fauna er behovet for å styrke profilering, rekruttering, 
vertskap og besøksnæring i kommunen stort. Dette har i flere år stått som et sentralt 
satsningsområde uten at det er satt i verk tiltak.  
Med ønsker om en helhetlig utvikling og vekst av Fauske, er det viktig at vi blir mer profesjonell 
på dette feltet. Fauna har i styremøte 30.08.10 vedtatt at det bør opprettes en prosjektstilling for å 
oppnå dette i henhold til strategiplan. 
 
MÅL: 
Det er pr. i dag ikke utarbeidet en egen profil for Fauske kommune. Andre kommuner i regionen 
har på forskjellig vis, funnet fram til profiler som brukes i markedsføring, både inn- og utad. Ofte 
hoppes det bukk over det håndverksmessige, og identitet fundamenteres ikke hos dem som skal 
profileres. Skal man ha folk med seg, må man ta folk med fra begynnelsen. I motsatt fall kan 
man lett få aktører som drar i forskjellige retninger, alt etter egeninteresse. 
 
Vi har registrert at næring og utdanning, har sterke føringer på at Bodø-regionen må være 
toneangivende for en profilering. Dernest har vi besøksnæringen og rekrutteringsarbeidet i 
distriktene, som ser Salten som samlebegrep. Til sist har vi enkeltkommuner eller områder, som 
ønsker å sette sitt nærområde på kartet. 
 
Fauna er tydelig på at dette 3-årige prosjektet skal medføre konkrete tiltak som skal komme alle i 
Fauske til gode. Vi skal bli en mer synlig og attraktiv kommune både regionalt og nasjonalt. Noe 
som skal bidra til at flere ønsker å ha sitt virke og bosted i kommunen. 
 
Fauna skal være prosjekteier, med styret i foretaket som øverste organ. I tillegg vil det opprettes 
ei styringsgruppe på inntil 5 personer. Gruppen vil ikke være statisk, men suppleres alt etter tema 
og behov. Det er viktig at man tilfører spisskompetanse til de forskjellige delene av prosjektet.  
 
 



 
Budsjettforslag 
 

Utgifter,3 år Inntekt, 3 år 
    
Lønnsutgifter: 1 650 000 Fauna, disposisjonsfond: 600 000 
Driftsutgifter: 120 000 Fauske kommune næringsfond: 600 000 
Visualiseringsmateriell: 250 000 Fauna, driftsbudsjett: 120 000 
Reiser, profileringsarbeid: 60 000 Eksterne inntekter: 780 000 
Diverse: 20 000   
    
Sum: 2 100 000  2 100 000 
 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
En mer profesjonell markedsføring av kommunen er viktig for å tydeliggjøre hva Fauske 
kommune står for og hvordan vi ønsker å fremstå utad. Med de mål vi har satt oss, skal Fauske 
være en kommune i vekst og et godt vertskap for våre innbyggere og besøkende. Med bakgrunn i 
dette vil det være formåltjenelig at vi har en samordning av alle de positive element Fauske har å 
by på. Slik det er i dag bruker vi ikke resurssene på profilering og markedsføring rasjonelt. Vi 
har lite eller en helt fraværende strategi på profilering. Et slikt prosjekt som er beskrevet overfor, 
vil føre til at vi kan bli mer samkjørte. Samtidig tydeliggjøres det hvor profileringsansvaret 
ligger. 
 
Næringsfondet skal fortrinnsvis anvendes til næringsformål. Fondet kan også benyttes til 
kommunale næringsmessige tiltak av infrastrukturell karakter. Prosjektet det her søkes midler til 
vurderes innenfor de kriteriene som legges til grunn for bruk av næringsfondet. 
 
Rådmannen ser stor nytteverdi for kommunen at vi starter en samlet satsing på profilering, 
markedsføring og er et godt vertskap, for å kunne nå de forventningene om at vi skal være en 
kommune i vekst og utvikling. 
 
INNSTILLING : 

 
1. Som delfinansiering av prosjektet avsettes det fra næringsfondet kr. 200.000,- i 

2011, 2012, og 2013 totalt for 3 års perioden kr. 600.000,-. 
 

2. Det forutsettes at investeringsprogrammet for hvert enkelt år er fullfinansiert før 
tilskudd utbetales. For øvrig gjelder ordinære vilkår ved tildeling fra 
næringsfondet. 

 
3. I perioden rapporteres det min. 1 gang pr. år til formannskapet om prosjektets 

utvikling. 
 
 
FOR-005/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 



VEDTAK: 
1. Som delfinansiering av prosjektet avsettes det fra næringsfondet kr. 200.000,- i 

2011, 2012, og 2013 totalt for 3 års perioden kr. 600.000,-. 
 

2. Det forutsettes at investeringsprogrammet for hvert enkelt år er fullfinansiert før 
tilskudd utbetales. For øvrig gjelder ordinære vilkår ved tildeling fra 
næringsfondet. 

 
3. I perioden rapporteres det min. 1 gang pr. år til formannskapet om prosjektets 

utvikling. 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling    
Fauna KF Postboks 23 8201 FAUSKE 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/258      
      Arkiv sakID.:   10/2802  Saksbehandler:  Gunnar Myrstad  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    006/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
 
SØKNAD OM KOMMUNAL INVESTERING I SNØPRODUKSJONSANLEGG I 
KLUNGSETMARKA FRITIDSPARK 
   
 
Vedlegg: -Søknad fra Fauske Idrettslag 

-Utkast til samarbeidsavtale om drift av snøproduksjonsanlegget 
 
Sammendrag:  
 
Fauske IL skal arrangere NM på ski 2 mars 2012 og i den anledning har  Fauske kommune 
mottatt en søknad fra Fauske IL om kommunal investering i snøproduksjonsanlegg i 
Klungsetmarka fritidspark. Snøproduksjonsanlegget  vil gjøre at man slipper reservearena for 
arrangementet, samt sikre regionens innbyggere snøsikre skiforhold for skisport i vintrene som 
kommer.  
Fauske IL ber om at kommunen står som eier av anlegget, men at Idrettslaget selv vil påta seg alt 
driftsansvar. 
Snøproduksjonsanlegget står på kommunens handlingsplan for fysisk aktivitet og er  
fullfinansiert med støtte fra sponsorer i lokalmiljøet 
 
Saksopplysninger  
 
Klungsetmarka prepareres med  kommunal tråkkemaskin og kommunalt ansatte som drifter og 
vedlikeholder løypenettet. I tillegg er det en stor dugnadsinnsats fra Fauske IL. Dette tilsammen 
har  har ført til at anlegget i Klungsetmarka er blitt et topp skianlegg. 
Det har i mange år vært varierte/usikre snøforhold i Klungsetmarka, i år er den beste vinteren på 
flere år. 
Ingen vet hvordan  snøforholdene blir vinteren 2012 og vintrene framover. I 2012 skal Fauske IL 
arrangere NM på ski  og da er det et krav at det skal være snøsikre forhold. For å slippe 
reservearena har Fauske IL arbeidet med å få skaffe finansiering til et snøproduksjonsanlegg.  
 
Fauske IL ber om at Fauske kommune står som eier av anlegget, noe som innbærer at kommunen 
står som spillmiddelsøker.  
Fauske kommune skal stå som eier, men idrettslaget skal vedlikeholde og drifte anlegget uten 
kostnader for kommunen. Det lages avtaler med idrettslaget vedrørende disse forhold (utkast til 
avtale ligger vedlagt). 
 
 
 



 
Kostnadsoverslag: 
Kostnadsoverslaget viser en ca. sum på kr. 1 800 000.- 
 
Finansieringsplan:  
      Fauske Lysverk   kr  425 000 

Gave Sparebanken N N  kr  200 000 
Gave fra SKS    kr  146 600 
Spillemidler    kr  700 000 
Dugnad    kr  100 000 
Momskompensasjon   kr  262 000 
Totalt              kr 1 833 000 

 
Som det framkommer i finansieringsplanen er det satt opp spillemidler på kr. 700 000.-. 
Spillemidler er det mange års ventetid på. Dette gjør at Fauske IL ønsker at Fauske kommune 
mellomfinansierer dette beløpet. Beløpet  tilbakeføres ved utbetaling av spillemidler.  
 
Saksbehandlers vurdering 
 
Et snøproduksjonsanlegg vil gi sikre snøforhold i Klungsetmarka, noe som er viktig for 
skiidretten som har høy aktivitet. Det vi gi forutsigbare forhold for befolkningen som gjør at den 
fysiske aktiviteten øker i vinterhalvåret. Noe som er viktig for folkehelsa. 
Fauske kommune vil ha minimale utgifter på et slikt anlegg da idrettslaget skal dekke alt av 
drift- og vedlikeholdskostnader. 
I hht bestemmelsene fra dep. om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet  skal anlegget  
driftes i 40 år og dette er kommunes ansvar da kommunen står som eier. 
Avtalen som gjøres med idrettslaget må derfor ha en varighet på 40 år. 
 
Avtalene vedrørende drift og finansiering må være inngått før kommunen inngår en 
mellomfinansiering  av spillemidlene. Likeså må de økonomiske tilskudd til prosjektet overføres 
Fauske kommune. 
 
INNSTILLING : 
 

1. Fauske kommune godkjenner prosjektet med kostnader og finansieringsplan og 
påtar seg eieransvaret for snøproduksjonsanlegget. 

 
2. Fauske Kommune søker og mellomfinansierer spillemidlene til 

snøproduksjonsanlegg til Klungsetmarka Fritidspark på kr 700.000,- eks mva.  
 

3. Mellomfinansiering av spillemidlene forutsetter at det er inngått avtaler med 
Fauske IL vedrørende finansiering, drift og vedlikehold av 
snøproduksjonsanlegget. 

 
4. Dokumentasjon på tilskuddene fra sponsorene slik det framgår av 

finansieringsplanen må framlegges. 
 

5. Mellomfinansieringen dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 
 
 



FOR-006/11 VEDTAK-  24.01.2011 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET 

1. Fauske kommune godkjenner prosjektet med kostnader og finansieringsplan og 
påtar seg eieransvaret for snøproduksjonsanlegget. 

 
2. Fauske Kommune søker og mellomfinansierer spillemidlene til 

snøproduksjonsanlegg til Klungsetmarka Fritidspark på kr 700.000,- eks mva.  
 

3. Mellomfinansiering av spillemidlene forutsetter at det er inngått avtaler med 
Fauske IL vedrørende finansiering, drift og vedlikehold av 
snøproduksjonsanlegget. 

 
4. Dokumentasjon på tilskuddene fra sponsorene slik det framgår av 

finansieringsplanen må framlegges. 
 

5. Mellomfinansieringen dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 
 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/97      
      Arkiv sakID.:   10/2419  Saksbehandler:  Kristian Øse  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    009/11 DRIFTSUTVALG Dato:  19.01.2011 
 007/11 FORMANNSKAP  24.01.2011 
  KOMMUNESTYRE  03.02.2011 
 
 
 
 
 NY BEHANDLING AV BETALINGSSATSER FOR KOMMUNALE BARNEHAGER 
GJELDENDE FRA 15/8- 2011 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Til behandling i Driftsutvalg, Formannskap og Kommunestyremøte i november og desember 
2010, lå det en skrivefeil i betalingssats for barnehageåret 2011/2012. Det ble oppgitt 2.230,- kr 
for full plass, mens det riktige skulle være 2.330,- kr. Dette er vedtatt i Budsjett 2011. 
Feilen har ikke medført økonomiske konsekvenser da satsene gjelder fra 15.08.2011. 
 
KOM-094/10 VEDTAK-  16.12.2010 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo nytt pkt. 1: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 1.930,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr.    965,- 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 22 mot 9 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.230,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 



Saksbehandlers vurdering: 
 
Saken rettes opp gjennom ny behandling av tidl. KOM-094/10.  
 
 
INNSTILLING : 

 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
 
DRIF-009/11 VEDTAK-  19.01.2011 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo nytt pkt. 1: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 1.930,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr.    965,- 
 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
 
 
FOR-007/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Jørn Stene (FL) foreslo nytt pkt. 1: 



1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 1.930,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr.    965,- 
 
Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
Utskrift sendes:     
    
    
    
    
    
 
 
 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/335      
      Arkiv sakID.:   10/2548  Saksbehandler:  Jakob Djupvik  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    008/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
FORELDRESTØTTEKOORDINATOR 100 % PROSJEKTSTILLING 
   
 
Vedlegg: F-sak 89/10 
 
Sammendrag: 
 
Formannskapet har i f-sak 89/10 vedtatt å opprette en 50 % prosjektstilling som veileder for 
gjennomføring av foreldrestøtteprogram. 
 
FK har i ettertid mottatt skjønnsmidler på kr 600.000 bla til dette formålet. 
 
Denne bevilgningen gjør det mulig å øke innsatsen på dette viktige arbeidet. Prosjektstillingen 
skal sette fokus på foreldre som de viktigste personene for en god start i livet og en god oppvekst 
for barn og unge. 
 
Rådmannen anbefaler derfor å disponere mottatte skjønnsmidler slik at vi kan tilsette en person i 
100 % stilling til dette viktige arbeidet. 
 
INNSTILLING : 

 
For å styrke det helsefremmende og forebyggende arbeidet opp mot barn og unge utvides 
vedtatte prosjektstilling til en 100 % stilling inntil tre år. 

 
 
FOR-008/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble vedtatt md 7 mot 2 stemmer. 
 
VEDTAK: 
For å styrke det helsefremmende og forebyggende arbeidet opp mot barn og unge utvides 
vedtatte prosjektstilling til en 100 % stilling inntil tre år. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 



Utskrift sendes:     
Folkehelsekoordinator til videre forføyning    
Personalsjef    
 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   11/331      
   Arkiv sakID.:   09/630  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  Klagenemnda (kommunestyre) 
 

Sak nr.:    009/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
FRIDAHLS MØBELHUS AS/MØBELRINGEN - SØKNAD OM KJØP AV 
KOMMUNAL TOMT I SJØGATA - KLAGE PÅ VEDTAK 
   
 
Vedlegg: 1. Kopi av søknad fra Fridahls` Møbelhus AS datert 17.02.09 

2. 2 stk. kartkopier 
3. Kopi av PLUT-sak 008/07 
4. Kopi av e-post fra Per Chr. Fridahl datert 31.01.07. 

 
Sammendrag: 
 
Fridahls` Møbelhus AS søker på nytt om tillatelse til erverv av et areal stort ca. 210 m2 av 
Fauske kommunes eiendom i Sjøgata. Omsøkt areal er på vestsiden av eksisterende forretning 
- mot ICA, jfr. vedlagt kartskisse. Tilleggsarealet er tenkt nyttet til utvidelse av eksisterende 
forretning.  
 
Samme søknad ble fremmet av søker i 2006. Søknaden ble behandlet administrativt og 
avslått.  
 
Vedtaket ble påklaget og planutvalget behandlet klagen i møte 16.01.07, sak 008/07, jfr. 
vedlegg. Planutvalget fant ikke å ta klagen til følge. Begrunnelsen var følgende: 

Begrunnelsen for at klagen ikke tas til følge er at en nedbygging av offentlige 
parkeringsareal i sentrum ikke er i tråd med de planer Fauske kommune har for 
sentrumsområdet og at en utvidelse av Fridahl’s Møbelhus vestover vil forringe 
siktlinjen i aksen Follaveien/E6 ned mot sjøen som ble vedtatt i kommunedelplan for 
Fauske sentrum. 

Før klagenemda rakk å behandlet klagen, trakk Per Chr. Fridahl klagen med den begrunnelsen  
at andre alternative arealdisponeringer  var ”på trappene”, jfr. vedlagt kopi av e-post. 
 
Når nå ny søknad fremmes kan det tyde på at ovennevnte forhandlinger om alternative 
lokalisering/tilleggsarealer har strandet. Rådmannen beklager dersom dette er tilfellet.  
 
Til søknaden: 
Prinsippet om fri siktelinje i aksenFollaveien/E6/Sjøgata ligger fast i vedtatt kommunedelplan 
for Fauske sentrum. Delplanen blir vedtatt etter en omfattende prosess hvor ulike 
interesser/behov ble vurdert/veid opp mot hverandre. Berørte instanser/parter deltok i 
prosessen.  
 
Friavstanden mellom nye ICA-bygget og eksisterende bygg til Fridahls` Møbelhus AS er i 
dag ca. 32 m. Dersom denne skal nedbygges med ca. 10 m. vil dette, etter rådmannen mening,  



medføre at intensjonen med ”fri siktelinje” mellom øvre deler av sentrum og 
strandlinjen/fjorden  blir  vesentlig forringet.  De trafikkale forholdene i området vil også bli 
skadelidende/forverret. 
 
Rådmannen har stor forståelse for Fridahls` Møbelhus AS` behov for utvidelse. Kan dette 
dekkes opp ved andre løsninger? I følge Per Chr. Fridahl har det vært ført forhandlinger med 
annen part. Disse har strandet. Kan disse forhandlingene gjenopptas? Kan Fauske 
kommune/Fauna bidra til  
en løsning? 
 
 
INNSTILLING : 

 
Søknaden fra Fridahls` Møbelhus AS innvilges ikke.  
 
Begrunnelsen  er at en nedbygging som omsøkt ikke er i tråd med kommunedelplanen 
for Fauske sentrum del 2, og at en utvidelse av Fridahls` Møbelhus AS vestover vil gi 
en vesentlig forringelse av siktlinjen i aksen Follaveien/E6 ned mot 
strandlinjen/fjorden. 

 
 
PLUT-037/09 VEDTAK-  12.05.2009 

 
Ronny Borge (H) foreslo: 
Søknaden fra Fridahls møbelhus innvilges, med følgende betingelser: 
1. Den planlagte utvidelse av Fridahls møbelhus A/S vestover utføres med 

glassfasade minimum hele nord- og sørvegg, slik at hele tilbygget blir 
”gjennomsiktig”. 

2. Inngangen til møbelhuset beholdes i det eksisterende bygg. 
3. Planene for utbygging og fasade skal godkjennes før tomten avhendes fra Fauske 

kommune til Fridahls Møbelhus. 
 
H’s forslag ble vedtatt med 4 mot 4 stemmer avgitt for innstillingen (leders 
dobbeltstemme) 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Søknaden fra Fridahls møbelhus innvilges, med følgende betingelser: 
1. Den planlagte utvidelse av Fridahls møbelhus A/S vestover utføres med 

glassfasade minimum hele nord- og sørvegg, slik at hele tilbygget blir 
”gjennomsiktig”. 

2. Inngangen til møbelhuset beholdes i det eksisterende bygg. 
3. Planene for utbygging og fasade skal godkjennes før tomten avhendes fra Fauske 

kommune til Fridahls Møbelhus. 
 
 
FOR-041/09 VEDTAK-  18.05.2009 

 
Arne B. Vaag (V) foreslo på vegne av posisjonen nytt pkt. 3 og 4 i tillegg til plan- 
og utviklingsutvalgets forslag pkt. 1 og 2: 



3. Før salg av tomt gjennomføres må eiendomsforholdene til området avklares med 
Fauske Parkering A/S og det må også avklares hvorvidt vann- og avløpsledninger i 
grunnen må flyttes. Slik flytting må evt. skje før utbyggers kostnader. 

4. Planene for utbygging og fasade skal godkjennes før tomten avhendes fra Fauske 
kommune til Fridahls Møbelhus A/S. I tillegg må området omreguleres. 

 
 
Nils Christian Steinbakk (FL) stilte spørsmål om egen habilitet. 
Steinbakk ble enstemmig erklært habil. 
 
 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP) fremmet rådmannens innstilling. 
 
 
AP’s forslag ble forkastet med 7 mot 1 stemme. 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble forkastet med 5 mot 3 stemmer. 
V’s forslag på vegne av posisjonen fikk 4 mot 4 stemmer. 
 
Plan- og utiklingsutvalgets innstilling ble så satt opp mot V’s forslag på vegne av 
posisjonen. 
V’s forslag på vegne av posisjonen ble vedtatt med 4 mot 4 stemmer avgitt for plan- 
og utviklingsutvalgets innstilling. (Ordførers dobbeltstemme). 
 
 
VEDTAK: 
Søknaden fra Fridahls møbelhus innvilges, med følgende betingelser: 
1. Den planlagte utvidelse av Fridahls møbelhus A/S vestover utføres med 

glassfasade minimum hele nord- og sørvegg, slik at hele tilbygget blir 
”gjennomsiktig”. 

2. Inngangen til møbelhuset beholdes i det eksisterende bygg. 
3. Før salg av tomt gjennomføres må eiendomsforholdene til området avklares med 

Fauske Parkering A/S og det må også avklares hvorvidt vann- og avløpsledninger i 
grunnen må flyttes. Slik flytting må evt. skje før utbyggers kostnader. 

4. Planene for utbygging og fasade skal godkjennes før tomten avhendes fra Fauske 
kommune til Fridahls Møbelhus A/S. I tillegg må området omreguleres. 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 
 
Nytt vedlegg: Kopi av klage fra Fridahl´s Møbelhus AS datert 09.06.09. 
 
Fridahl´s Møbelhus AS klager i brev av 09.06.09 på vedtak i F-sak 41/09. 
 
Klagebrevet er datert 09.06.09. Rådmannen anser klagefristen for overholdt selv om klagen 
ikke var administrasjonen i hende før 22.10.09. Klager har rett til å klage. Klagen blir således 
å behandle. 
 
Det er i all hovedsak siste del av punkt 3 i formannskapets vedtak Fridahl´s Møbelhus AS 
påklager: ” og det må også avklares hvorvidt vann- og avløpsledninger i grunnen må 
flyttes. Slik flytting må evt. skje før utbyggers kostnader”. 
 



Klager mener flytting/fornyelse av kommunalt avløpsnett bør være et kommunalt anliggende 
og ikke belastes de næringsdrivende i sentrum. 
 
Det vises også til det ansvar Fauske kommune har tatt i forbindelse med utbyggingen på 
Krokdalsmyra. 
 
Rådmannen har innhentet uttalelse fra enhet VVA og bedt enhetsleder kommentere følgende 
punkter: 

- tilstanden på ledningen som må flyttes 
- kommentar til sammenlikningen med Krokdalsmyra 
- hva er praksis i sammenlignbare saker 
- hva med kostnadene 
- event. andre merknader 

 
Enhetsleder VVA har følgende kommentarer til ovennevnte: 
 
Tilstand på va-ledninger: 
Rørene som må omlegges regnes ikke som gamle. Disse ble anlagt i tidsrommet 1985-86 og 
antatt levetid i følge produsentene er ca. 100 år. Kommunen har dermed ingen planer eller 
behov i overskuelig framtid til å renovere disse ledninger. 
  
Sammenligninger med Krokdalmyra: 
Krokdalsmyra er et regulert framtidig forretningsområde der det før utbygging ikke var 
etablert infrastruktur.  
  
Praksis i sammenlignbare saker: 
I lignende tilfeller der omlegging av va-rør kreves ved utbygging av boliger e.l. har 
kommunen krevd kostnadene dekt av tiltakshaver. Dette gjelder både private og 
forretningseiendommer. 
  
Kostnader: 
Barlindhaug Consult har på oppdrag fra Fauske kommune beregnet kostnad for prosjektering 
av omleggingen. Den beløper seg til ca. kr. 40-50.000. Kostnaden på selve omleggingen er 
ikke beregnet. 
  
Eventuelt: 
Omlegging av rørnettet vil medføre at ny rør-trase vil berøre ICA-tomten foran 
hovedinngangen. Må derfor klareres med grunneier. 
  
Kommunen har gjennom arbeidet i Miljøgata og Sjøgata renovert alt av va-ledninger samt 
separert overvann og avløp. I tillegg har kommunen oppgradert pumpestasjonen v/Fridahl 
med større pumpekapasitet. Før disse tiltakene ble gjort medførte det at pumpestasjonen var 
betydelig overbelastet med store vannmengder, som igjen medførte at blandet overvann og 
avløp rant ut via nødoverløpet til pumestasjonen i betongkulvert neden for parkeringen 
v/Fridahl. Dette kunne tidvis medføre en del luktproblemer. Pumpestasjonen ble oppgradert 
sommeren 09, og har siden da ikke vært overbelastet slik at avløpsvannet har rent ut på 
nødoverløp. 
 



Administrasjonen hadde den 20.11 2009 møte med Fridahl´s Møbelhus AS v/Per og Eivind 
Fridahl. Etter gjennomgang av saken kom bedriftens representanter med forespørsel om 
kostnadsfordeling kunne vurderes.  
  
Ut fra de opplysninger som framkommer ovenfor og under henvisning til gjeldende praksis, 
finner rådmannen det ikke urimelig at alle kostnader i forbindelse med flytting av vann- 
avløpsledninger dekkes av kjøper. 
 
Rådmannen anbefaler således at klagen fra Fridahl´s Møbelhus ikke tas til følge.  
 
NY INNSTILLING: 
 

Klagen fra Fridahl´s Møbelhus AS tas ikke til følge. 
 
Vedtak i F-sak 41/09 står ved lag 

 
 
FOR-095/09 VEDTAK-  30.11.2009 

 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
Klagen fra Fridahl’s Møbelhus tas til følge. 
PLUT sitt vedtak i sak 037/09 den 12.05.09 gjøres gjeldende. 
 
Ordfører foreslo: 
Saken utsettes. 
 
Ordførers utsettelsesforslag ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
 
VEDTAK: 
Saken utsettes. 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 
 
Nytt vedlegg:   Klage fra Fridahl´s Møbelhus AS datert 09.06.09. 

Brev fra Fridahl´s Møbelhus AS, journalført 12.1.2011. 
 
Det har i løpet av 2010 vært flere møter mellom Fridahl`s Møbelhus og administrasjonen i 
kommunen, der det er forsøkt å finne en løsning på bedriftens tomtebehov.  
 
Kommunen har fått kostnadsberegnet omlegging av pumpestasjon og va-ledninger som må 
flyttes. Omleggingen er kostnadsberegnet til ca kr 2,8 millioner eks mva. 
 
Kommunen har også kontaktet Rambøll Norge AS for å få vurdering av grunnforhold på 
sørsiden av eksisterende bygg.  Konklusjonen fra Rambøll er at det på grunn av dårlige 
grunnforhold, med kvikkleire, i utgangspunktet ikke kan tilrås at det blir tillatt nye 
byggeprosjekter i det aktuelle området.  
 
De undersøkelser som er gjort og samtalene med bedriften har ikke ført fram til konkrete 
løsningsforslag.  
 



Fridahl´s Møbelhus AS har i brev datert 10.1.2011 bedt om at klagen som ble utsatt i 
formannskapets møte den 30.11.2009, nå blir tatt opp til behandling. Klagen gjelder i 
hovedsak kravet om at flytting av va-ledninger og pumpestasjon må skje for utbyggers 
regning.  
 
Fridahl´s Møbelhus AS har også i brev mottatt her 7.1.2011 søkt om tomt i området ved 
brannstasjonen. Søknaden blir forelagt plan- og utviklingsutvalget i møte 15. februar.  
 
For bedre å belyse saken har rådmannen innhentet nye opplysninger om forhold som vedrører 
utbyggingsplanene, alternativ utbyggingsløsning er vurdert men frarådes på grunn av dårlige 
grunnforhold. Rådmannen kan ikke se at det er kommet nye opplysninger som endrer 
vurderingen av klagesaken og opprettholder innstillingen om at klagen fra Fridahl´s Møbelhus 
ikke tas til følge. 
 
NY INNSTILLING: 
 

Klagen fra Fridahl´s Møbelhus AS tas ikke til følge. 
 
Vedtak i F-sak 41/09 står ved lag. 

 
 
FOR-009/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
Klagen fra Fridahl’s Møbelhus tas delvis til følge, i form av at kommunen og 
Møbelhuset dekker 50 % hver av kostnadene i forbindelse med omlegging av 
pumpestasjon og va-ledninger. For øvrig opprettholder PLUT sitt vedtak i sak 037/09. 
 
 
Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
 
INNSTILLING TIL KLAGENEMNDA (KOMMUNESTYRET): 
Klagen fra Fridahl´s Møbelhus AS tas ikke til følge. 
 
Vedtak i F-sak 41/09 står ved lag. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/212      
      Arkiv sakID.:   10/2278  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  
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Sak nr.:    010/11 FORMANNSKAP Dato:  24.01.2011 
 
 
 
 
SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2010 
   
 
Vedlegg: 1. Brev fra SMISO Nordland datert 05.10.2010 

2. Brev fra CARE datert 28.10.2010 
3. Brev fra RIO – Rusmisbrukernes Interesseorganisasjon datert 20.11.2010 
4. E-post fra Norsk Fosterhjemsforening Nordland datert 10.12.2010 
5. Brev fra MARBORG datert 05.12.2010 

 
Sammendrag: 
 
Det har kommet inn 5 søknader om støtte i løpet av 4. kvartal 2010. Det er tiltak med stort 
engasjement. 
 
Verken enhet Helse eller Barne- og familieenheten har avsatte midler til brukerorganisasjoner. 
 
Rådmannen har imidlertid ikke prioritert disse søknadene og anbefaler at formannskapet avslår 
søknadene.     
 
Saksopplysninger: 
 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 
1. SMISO-Nordland (Senter Mot 
Incest og Seksuelle Overgrep – 
Nordland) 

Søker om økonomisk støtte til drift av senteret for 
driftsåret 2011. Senteret ligger i Mosjøen og dekker 
hele Nordland. Sentet drives om et lavterskeltilbud, 
alle kan henvende seg direkte, og det er ikke ventetid. 
De jobber mest med de utsatte, og senskader etter 
slike overgrep. 

Kr. 23.500,- 

2. CARE Søker om støtte til etablering av spare- og 
lånegrupper. Gjennom etablering av spare- og 
lånegrupper gir CARE fattige kvinner kunnskap om å 
forvalte egne penger, ta opp lån og mulighet til å starte 
egne bedrifter. Hver gruppe som etableres koster 5000 
kroner.  

Ikke oppgitt 

3. RIO – Rusmisbrukernes 
Interesseorganisasjon 

Søker om støtte til brukermedvirkning – tilskudd for 
2011. Deres mål er å synliggjøre rusavhengige og 
tidligere rusavhengige som en ressurs i samfunnet og 
arbeide for å ivareta deres interesser.  

Inntil kr. 10.000,- 

4. Norsk forsterhjemsforening 
Nordland 

Søk om støtte til foreningens arbeid som f.eks å skaffe 
flere fosterhjem. 

200,-  pr. 
fosterhjem i 
kommunen eller 
kr. 2.000. for hele 



kommunen 
MARBORG – Brukerorganisasjon 
for LARi Nord 

MARBORG er en brukerorganisasjon for mennesker i 
rehabilitering med metadon eller Subutex, i Nord-
Norge, men leverer også tilbud til alle tidligere 
rusavhengige, med særlig fokus på de som har et 
ønske om å jobbe for å bli rusfri.  
De holder nå på å planlegge et prosjekt, ala Kafe X i 
Tromsø, i Bodø. 

Kr. 20.000,- 

 
INNSTILLING : 

 
De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 
 
FOR-010/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Lise Bikset (SV) foreslo: 
Forslag om å støtte  
Søker 1 Smiso – Nordland pålydende beløp som søker. 
Søker nr. 5 Marborg pålydende beløp som søker. 
Tas fra formannskapets konto. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for SV’s forslag. 
 
VEDTAK: 
De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


